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Torsdag den 12. juni 2025 kl. 18.00-19.30 – konferencen afdeling Sundhøj 
 
Tilstede: Janne, Marianne, Charlotte, Sigrid, Jonas, Bjørn, Andreas, Lars, Stinne, Kasper og Jonas 
Afbud: Bjarke og Mikkel 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt. 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Ledelse:  
Der arbejdes på deltagelse i den nationale skolemadsordning (Sundhøj ungemiljø). Det skal 
gennem et udbud. Det forventes at tage 4-6 måneder at få igennem. Der er bl.a. nogle 
miljømæssige hensyn og nogle pædagogiske betragtninger, vi ønsker inddraget i udbuddet. Der 
skal være første levering 1. januar jf. rammerne for madordningen.  
 
Eksamen er i fuld gang. Det går planmæssigt og eleverne kommer godt igennem.  
Vi er i gang med ansættelser bl.a. grundet pensionering og uddannelse.  
Vi har mange ender, der skal lukkes inden sommerferien, men vi skal nok komme i mål. Der er 
god trivsel.  
Tåsingeskolen har fået nogle midler (450.000 kr.) fra kommunalbestyrelsen til at få lavet 
bygningsmæssige opgaver, som vi ellers ikke normalt har mulighed for at få lavet som skole. 
Forslaget går på at få ændret belægningen på parkeringspladsen på afdeling Lundby. Det 
bakkes op af skolebestyrelsen omkring denne løsning.  
 
Elevråd:  
Centerafdelingen: Vi har været i gang med at planlægge sommerfesten. Der vil være boder 
med sluch ice og popcorn og forskellige aktiviteter og konkurrencer. 
 
Medarbejdere:  
Centerafdelingen: Vi er optaget af skoleårets planlægning, eksamen og indskrivning af nye 
elever.  
Sundhøj/Lundby: Vi har haft Royal Run og det er et godt tilbagevendende arrangement for 
børnemiljøet.  
 
Formand: På dialogmødet var der anerkendelse af, at Tåsingeskolen får del i den nationale 
madordning. Dagsorden på dialogmødet var bl.a. Folkeskolens kvalitetsprogram og punkter for 
skolebestyrelsens arbejde herunder mulighed for at give karakterer tidligere.  
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Pkt. 3  
Udemiljøer – med fokus på læring og trivsel 
Formålet er en orientering om de udendørs læringsrum, med fokus på de nyeste tiltag.  
 
Bestyrelsen går rundgang på afdeling Sundhøj og Centerafdelingens udemiljøer, hvor Kasper 
giver perspektiver på de forskellige udemiljøers formål og baggrund.  
 
Pkt. 4  
Høringssvar på håndtering af udgifter til fratrædelsesgodtgørelse ved skoleleders uansøgte 
afsked i høring hos folkeskolernes skolebestyrelser. – se bilag 

Formålet med punktet er en drøftelse af forslag til høringssvar jf. sidste skolebestyrelsesmøde.   
 
Kasper fremlægger udkast til høringssvar. Bestyrelsen godkender udkastet.  
  
Pkt. 5  
Årshjulet  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter, opgaver for skolebestyrelsen og kommer 
punkter til skolebestyrelsesmøderne.  
 
Der er dialogmøde med politikerne i august.  
 
 


